
 
 

 

Referat Skolebestyrelses møde 

D. 18.4.2023 kl. 18.00-20.00 i lokale C115 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter:  

Agnete Nørskov Nielsen, Martin Helt Brunsgaard, Camilla Bjørn Jensen, Stine Møller 

Jacobsen, Ani Mai Andersen, Dorte Johannsen og Anja Koch.  

Elevrådsrepræsentanter: 

Aske og Fidan 9.a 

Personalerepræsentanter:  

Lotte Simonsen, Maria Wejrup Kolbech 

Ledelsesrepræsentanter:  

Kim Kabelka og Pernille Reschat 

Referent: 

Pernille Reschat 

Ordstyrer: 

Martin Helt Brunsgaard 

Afbud: 

Lone Boe Larsen, Maria Wejrup Kolbeck, Aske 

Forkortelser:  

I (information), D (drøftelse), T (tilsyn), B (beslutning). 

 

Dagsorden 

1. 18:00-18:05  Velkomst og dagsorden (I)  

Velkomst og præsentation af skolebestyrelsesmedlemmerne – og Kim Kabelka.  



 
 

 

2. 18:05-18:15  Elevråd (I) 

Formål:  

Bestyrelsen får indsigt i elevrådets arbejde. Elevrepræsentanterne er bindeled mellem 

bestyrelsen og elevrådet. 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres  

Referat: 

Elevrødderne var ikke inviteret. Vi skal huske at invitere dem til skolebestyrelsesmøderne. 

 

3. 18:15-18:45 Økonomi (T) 

Formål: 

Skolens økonomi  

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om skolens økonomi. 

Referat: 

Budget 2023 er godkendt, men skolebestyrelsen er bekymret for det underskud, som 

ligger i budgettet. Bestyrelsen ønsker fortsat fokus på økonomien. Opmærksomhed på 

sygefravær. 

Bilag: 

3.0 Økonomirapport 

3.1 Notater til økonomirapport 

3.2 Budget 2023 

 

4. 18:45-19:15 Orientering om Centeret ved KKAB (T) 

Formål: 

Orientere om Centeret. 

Skolebestyrelsen skal: 

Føre tilsyn. 

 



 
 

 

Referat: 

Ønske om at føre tilsyn med skolens virksomhed. 

KKAB har startet sin jobfunktion med udelukkende at have fokus på Centeret. I 

slutningen af oktober måned var Centeret kendetegnet ved et højt sygefravær 

blandt personalet og udfordringer i økonomien.  

I løbet af vinteren 2022-2023 har der været fokus på at etablere en struktur, 

der var bæredygtig for både børn og voksne. MUS-samtalerne afspejler, at 

processen har været god – og har givet større tryghed og ro både for børn og 

voksne.  

I Centeret arbejdes med fællesskab, kultur og udvikling af børnenes 

livsfærdigheder. Der arbejdes med både faglige og sociale færdigheder – og 

accept af hinandens forskelligheder.  

Fremadrettet vil der blive arbejdet med et udvidet undervisningsbegreb, hvor 

eleverne i højere grad kommer ud af huset til aktiviteter tilpasset deres alder. 

Aktiviteterne skal have et undervisningsmål og skal efterbehandles. 

Der er bred opbakning fra medarbejderne i forhold til indsatserne.  

Der arbejdes med at udvikle årsplaner, som skal være en støtte for 

undervisningen i Centerklasserne. 

Det er et ønske, at Centerklasseeleverne i det omfang, de kan, er en del af de 

aktiviteter, der foregår i almenområdet.  

Der er økonomiske udsving, fordi det er svært at forudse, hvor mange elever, 

der bliver visiteret til Centrene.  

 

5. 19:15-19.25: Opfølgning på klassedannelse på 6. årgang (I) 

Formål:  

Orientere om forældreorienteringen ang. de nye klassedannelser på 6. årgang 

og opfølgning på denne. 

Skolebestyrelsen skal: 

Føre tilsyn. 

Referat 

Der var en vellykket proces, hvor der har været en god dialog mellem skole og 

forældre og inddragelse af lærere og forældre. Skolen lyttede til forældrene og 

det gode samarbejde mellem skole og forældre sikrede, at det blev en god 



 
 

 

dialog. Det er aftalt, at der skal vælges nye kontaktforældre for de kommende 

7. klasser allerede i juni måned, så der er grundlag for et godt 

forældresamarbejde, når eleverne kommer i 7. klasse. 

Det er vigtigt, at skolen fremover genbruger de gode erfaringer med dialog 

mellem skole og hjem ved fremtidige klassestrukturændringer. 

6. 19:25-19:40 Formandens punkt (I) 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres  

- Leder- ansættelse og opstart 

- Årsberetning 

 

Referat 

- Ansættelsesprocessen har været meget positiv. Det er et godt resultat 

– og det var det bedste match. Medarbejderne er glade for valget. 

Årsberetning:  

- Indhold: Ansættelse af skoleleder og synliggørelse af Kongehøjskolen. 

Økonomi. Formen: Video på AULA og Facebook. 

- Dialogmøde med det politiske udvalg. Det var en god dialog med 

politikerne. 

 

 

7. 19:40-19:50  Skolens hverdag (I)  

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres  

- Retningslinje: God trivsel og forebyggelse af stress (godkendt i MED) 

 

- Retningslinje for underretninger (udkast til MED) 

 

- Orientering om antal af elever, der vælger andre skoler end Kongehøj 

– herunder også for de kommende børnehaveklasseelever. 

 



 
 

 

Referat: 

- Retningslinjerne gav anledning til en god drøftelse, som kan være 

med til at give en god dialog, når de tages op i MED-udvalget. 

- Der er 381 børn fra skolen, som bor i Kongehøjskolens distrikt, men 

vælger anden skole eller går i specialtilbud. Skolebestyrelsen 

opfordrer til, at skolen holder sig orienteret om udviklingen i forhold 

til, hvor mange elever, der vælger Kongehøjskolen til eller fra. 

Bilag: 

7.1 Retningslinje: God trivsel og forebyggelse af stress  

7.2 Udkast til retningslinje: Retningslinje for underretninger. 

 

8. 19:50-19.55 Evt. 

Blomst til Pernille. Bestyrelsen takker Pernille for en stor indsat og for et 

særdeles professionelt og behageligt samarbejde.  

 

9. 19:55-20:00  Oplæsning af referat (B) 

 


